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Zápis č. 02/2020 z  jednání zastupitelstva obce Milovice u Hořic ze dne 
26. února 2020. 

 
Přítomni: 7 -viz prezenční listina   
Ing. Alois Jirsák, Ing. Vojtěch Ledl, Petr Antoš, Vlastimil Hruška, ing. Jiří Včeliš, Petr Matuška, Jan Rygl 
 
Omluveni: 0 
 
Neomluven: 0 
 
Hosté:  8 – viz prezenční listina 

Návrh pořadu jednání 

1) Schválení programu, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu  

2) Kontrola plnění usnesení  

3) Informace o výsledku hospodaření obce v roce 2019 

4) Informace k projektům s dotační podporou 

5) Informace k pronájmu restaurace Club 

6) Projednání výsledku výběrového řízení – bazén 

7) Projednání výsledku výběrového řízení – byt v čp 46 

8) Zajištění provozu kempu 2020 

9) Přijaté žádosti a návrhy 

10) Různé 

 

1/  Odsouhlasení pořadu jednání OZ, určení zapisovatele a volba ověřovatelů zápisu       
 

Starosta obce zahájil jednání v 18:04 přivítal přítomné zastupitele a hosty, přítomno bylo 7 zastupitelů, bylo 
konstatováno, že zastupitelstvo je usnášeníschopné. Starosta seznámil zastupitele s navrženým programem 
zasedání dle pozvánky na dnešní zasedání ZO s úpravou pořadí jednotlivých bodů programu. Program byl 
poté jednohlasně schválen.  
 
Schválený pořad jednání 

1) Schválení programu, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu  

2) Kontrola plnění usnesení  

3) Zajištění provozu kempu 2020 

4) Informace k pronájmu restaurace Club 

5) Projednání výsledku výběrového řízení – byt v čp 46 

6) Projednání výsledku výběrového řízení – bazén 

7) Informace o výsledku hospodaření obce v roce 2019 

8) Informace k projektům s dotační podporou 

9) Přijaté žádosti a návrhy 

10) Různé 

 
    Starosta obce navrhl za zapisovatele Ing. Ledla a za ověřovatele zápisu ing. Jiřího Včeliše a Jana Rygla.  
Zastupitelé jejich volbu odsouhlasili.                
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    Ze strany zastupitelů nebyly vzneseny žádné připomínky k zápisu z minulého jednání ZO.  
 

2/  Kontrola plnění usnesení  

Usnesení ze zasedání ZO dne 20.01.2020 01/2020/01, 01/2020/02, 01/2020/03, 01/2020/04, 01/2020/05, 
01/2020/06, 01/2020/07, 01/2020/08, 01/2020/09 (odměňování vedení kempu v bodě 3 dnešního 
programu), 01/2020/10, 01/2020/11, 01/2020/13 byla splněna. Na základě neschváleného usnesení 
01/2020/12 bylo oznámeno zástupci ČEZ o dalším nepokračování v nabídce fotovoltaických panelů na 
střeše rehabilitace. 
 
Poté starosta předal slovo Mgr.Tomáškové, nové ředitelce ZŠ Milovice, která představila sebe,  pedagogický 
sbor a celý program školy a nastínila představu další práce s dětmi. 
 
Byl uzavřen rok 2019 spojený s výměnou na pozici ředitelky.  Mgr Tomášková předložila na ob. úřad účetní 
uzávěrku za rok 2019, a to spolu s žádostmi na zřizovatele o: 

 schválení výsledku hospodaření – přebytek 8 759,12 Kč  

 převodu tohoto výsledku do fondu odměn případně fondu reservního 

 schválení změny v organizační směrnici – úprava hodnot pro drobný majetek a drobný dlouhodobý 
hmotný majetek 

 
Schválení účetní uzávěrky za rok 2019 bude na pořadu jednání zastupitelstva po kontrole hospodaření ZŠ 
finančním výborem. 
 
Návrh na usnesení 02/2020/01: zastupitelstvo obce Milovice ukládá FV provést kontrolu předložené účetní 
uzávěrky ZŠ Milovice k 31/12 2019 v termínu do 31/3 2020. 
 
Výsledek hlasování:  Pro: 7   Proti: 0  Zdrželi se: 0  
 
Usnesení č. 02/2020/01 bylo schváleno.  
 
Návrh na usnesení 02/2020/02: zastupitelstvo obce Milovice souhlasí s navrženou změnou v Organizační 
směrnici školy „ Dlouhodobý majetek a hospodaření s ním “. 
 
Výsledek hlasování:  Pro: 7   Proti: 0  Zdrželi se: 0  
 
Usnesení č. 02/2020/02 bylo schváleno.  
 
3/  Zajištění provozu kempu 2020 
 
Vedení kempu 
Jak již bylo uvedeno na minulém zasedání je starostou na základě zkušenosti z roku 2019 navrhováno 
uplatnit stejný systém: 
 
Tedy veškeré administrativní práce s provozem kempu celoročně spojené zajistí paní Zdena Včelišová 

formou DPP. 

Vlastní provozní vedení kempu o sezoně (duben až říjen) bude v gesci starosty, a to formou DPP. 

V ostatních měsících pak bezplatně v rámci jeho starostenských povinností, a to včetně přímého zajištění 

ubytování. 

Starosta se dále vyjádřil k požadavku p. Hrušky  k zápisu z   minulého zasedání ZO k práci paní Včelišové – je 

řízena starostou obce, funguje na základě DPP.  
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 Specifikace její celoroční pracovní odpovědnosti a náplně: 

  Permanentní telefonické zajištění kontaktu se zákazníky v období uzavřené recepce (300 dnů* 24 hod)  

a  celoroční mailový provoz kempu  – účelem je podání informací a  přijímání objednávek hostů 

 Zpracování, distribuce a evidence smluv na ubytování 

 Vedení ubytovacího plánu 

 Ekonomika a organizace provozu – příprava ceníků, sledování nákladů a výnosů, návrhy opatření 

 Statistická hlášení o provozu kempu 

 Správa webových stránek kempu 

 Příprava prezentačních materiálů – informačních letáků a inzerce 

 Prezentace kempu na smluvních portálech a v tisku 

 Zajištění ubytovávání a plateb v době uzavřené recepce a nepřítomnosti starosty v obci 

Personální zajištění sezony 

 úklid – řešit externí službou, jistá je jen 1 pracovnice 

 plavčíci – úspěšná akce se studenty – 4 vyškolení plavčíci na náklady obce – návrh na smluvní závazek 

odpracovat formou DPP 3 sezóny na bazénu, a to s garancí plného využití zákonného limitu pracovní 

doby 300 h po 110 Kč/hod  

 animace – zajištěno 

Na začátku diskuze k projednávanému bodu starosta zrekapituloval výsledky kempu (se započtením 

výsledků koupaliště)za posledních 10 let – průměrná ztráta 184 t.Kč, za posledních 20 let pak průměrná 

ztráta 69 t.Kč. 

 V další diskuzi zazněly dotazy na inovaci k posílení návštěvnosti v roce 2020 (p.Rygl) – odpověděla 

pí.Včelišová : korekce prezentace kempu na webových portálech, rozeslány nabídky na ubytování při 

výletech, setkáních akcích pro školy, spolky a invalidy , s novou provozovatelkou restaurace Club 

projednána nabídka stravování. 

Připomenuta důležitost fungující restaurace (kritika bývalého nájemce p.Zimy) a koupaliště pro návštěvnost 

kempu (p.Hruška) – je obsaženo v dalších bodech dnešního programu. 

Do průběhu další diskuze se zapojili i někteří z hostů zasedání, diskutováno o duálních problémech při 

zajišťování zaměstnanců a jejich odměňování, kvality ubytování, kvality vody na koupališti, péči o trávníky 

atd. Jednoznačně odsuzující bylo vyjádření pana Müllera k projektu instalace mobilních domech a střetu 

zájmu starosty. Na smršť dotazů a kritických připomínek bylo ad hoc reagováno. Starosta se zavázal o 

ekonomice projektu mobilních domů veřejně písemně informovat v dalším vydání občasníku obce. 

Klíčovou otázkou z diskuze však zůstává budoucí fungování a provoz kempu s ohledem na zde dosahované 

ekonomické výsledky. Je plně na rozhodnutí zastupitelstva viz přijaté usnesení 02/2020/ 05. 

Návrh na usnesení 02/2020/03: zastupitelstvo obce Milovice po projednání schvaluje uzavření smluv 

s plavčíky za těchto podmínek: 

 obec uhradí náklad kursu a zaváže se k využití služeb plavčíků na celou sezonu s garancí plného  

využití zákonného limitu pracovní doby 300 h po 110 Kč/hod, a to nabídkou jiné činnosti  nebude-li 

koupaliště v provozu 

 plavčíci se zaváží ke službě na obecním koupališti na rok 2020 + 2 následné sezóny.  

 při nedodržení závazku z předcházejícího bodu bude po plavčíku požadována náhrada vynaložených 

nákladů a penále. 

Výsledek hlasování:  Pro: 7   Proti: 0  Zdrželi se: 0  
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Usnesení č. 02/2020/03 bylo schváleno.  

 

Návrh oprav, údržby a rozpočet 2020. 

Klíčovou akcí bude obnova nátěru bazénu a řada drobných akcí – návrh jednotlivých akcí oprav a údržby 

areálu kempu a koupaliště (s vyčíslením nákladovosti) spolu s návrhem rozpočtu hospodářské činnosti (ve 

srovnání s roky předcházejícími) obdrželi zastupitelé detailně v příloze pozvánky na zasedání. 

V diskuzi k této části bodu se zastupitelé shodli na potřebě uvedených akcí, rozporovali nárust mzdových 

nákladů, což starosta vysvětlil jako důsledek: 

 důsledek zvýšení minimální mzdy, 

 nedostatkem  pracovníků a nezájmem z obce, které je třeba zajistit agenturou, 

  stagnací v programu VPP zaměstnáváni osob s dotační podporou z úřadu práce atd.). 

 Poté bylo přikročeno k hlasování . 

Návrh na usnesení 02/2020/04: zastupitelstvo obce Milovice po projednání schvaluje starostou navržené 
zajištění provozu kempu, rozsah oprav, ceník služeb a rozpočet hospodářské činnosti pro rok 2020 takto: 
výnosy 2 443 tis Kč; náklady 2 806 tis Kč; hosp. výsledek / ztrátu - 363 tis Kč . 
 
Výsledek hlasování:  Pro: 3   Proti: 1 (Hruška) Zdrželi se: 3 (Včeliš, Matuška, Rygl) 
 
Usnesení č. 02/2020/04 nebylo schváleno.  

Vzhledem k tomu, že při hlasování se pro přijetí usnesení nevyjádřila nadpoloviční většina zastupitelů došlo 

k patové situaci. Starosta následně zdůraznil, že je tak vážně ohroženo zajištění letošní kempové sezony a 

proto odmítá za chod kempu převzít odpovědnost.  Následovala další, delší a vzrušená diskuze . Výsledkem 

byla dohoda o potřebě připravit strategii budoucího provozování kempu. Schůzku, na kterou si připraví své 

návrhy jednotliví zastupitelé, svolá starosta obce.  

Následovalo další hlasování.Návrh na usnesení 02/2020/05: zastupitelstvo obce Milovice po projednání 
schvaluje starostou navržené zajištění provozu kempu, rozsah oprav, ceník služeb a rozpočet hospodářské 
činnosti pro rok 2020 takto: výnosy 2 443 tis Kč; náklady 2 806 tis Kč; hosp. výsledek / ztrátu - 363 tis Kč . 
Ukládá starostovi svolat pracovní jednání zastupitelstva k vypracování strategie dalšího provozování kempu. 
Zastupitelé si připraví pro jednání vlastní návrhy. 
 
Výsledek hlasování:  Pro: 4   Proti: 1 (Hruška) Zdrželi se: 2 (Včeliš, Matuška) 
 
Usnesení č. 02/2020/05 bylo schváleno.  

4/  Informace k pronájmu restaurace Club 
 
Nájem s panem Zimou ukončen a prostory s vybavením komisionelně převzaty 2/2. Současně byly 
s p.Zimou bezezbytku vypořádány vzájemné finanční závazky. 
 

Prostory byly bezprostředně spolu s návrhem nájemní smlouvy předány novému nájemci - p. Dominiku 

Kramářovi z Ostroměře. Po vzájemných domluvách byly na základě závěrů z posledního jednání ZO zahájeny 

sanační práce a příprava prostorů pro zahájení provozu. Předpokládaný termín otevření od 1/5. 

V příloze pozvánky byl zastupitelům předložen návrh potřebných úprav a výměn zařízení v Clubu. Navržený 

rozsah změn je poměrně značný a finančně náročný (cca 280 T Kč), ale s ohledem na stáří, stav a 
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mnohaletou nečinnost nezbytný, neboť prostory jsou zanedbané. Úmysl je uvést restauraci do 

akceptovatelného stavu před sezónou (hygienického i vzhledového), a tak motivovat nového nájemce 

k zajištění služeb místním i hostům kempu. Detailně bylo rozvedeno v příloze podkladů zaslaného spolu 

k posouzení a rozhodnutí.  

V diskuzi byl následně projednán dopis nájemce restaurace došlý 26/2 před jednáním s požadavky a návrhy 

na doplnění dalších nutných prací a zařízeni ke zprovoznění restaurace spolu se žádostí o přidělení 

uvolněného bytu v č.p. 46 –projednáno v následujícím bodě. 

 

Návrh na usnesení 2/2020/06: zastupitelstvo obce Milovice bere na vědomí informaci starosty a souhlasí 

s uvolněním financí obce do výše max 400 T Kč na provedení revitalizace restaurace Club jak navrženo. 

Vykrýt změnou rozpočtu 2020.  

 

Výsledek hlasování:  Pro: 7   Proti: 0  Zdrželi se: 0  
 
Usnesení č. 02/2020/06 bylo schváleno.  

 

5/ Projednání výsledku výběrového řízení – byt v čp 46 

 

Informace byla zveřejněna 10/2 s termínem podání žádosti do 26/2 do 15,00 hod, přihlásili se tři zájemci.  
 
Předložený návrh starosty s rozhodnutím posečkat, neboť se otevřel problém obsazení obchodu a možná 
bude vhodné/nutné COOPu pomoci bytem pro novou prodavačku byl na návrh pana Hrušky zamítnut. 
Poukázáno bylo s na to, že obchod je pro život vesnice také důležitý, ale COOPu obec vychází vstříc – 
symbolický nájem a  úhrada energií. Proto za prioritní považují zastupitelé zajištění provozu restaurace Club 
jako  klíčového pro hladký průběh sezony v kempu a zlepšení image kempu po odchodu p Zimy. 
 
Návrh na usnesení 2/2020/07: zastupitelstvo obce Milovice souhlasí s pronájmem bytu nájemci restaurace 

Club s tím, že bude pronajat celoročně s měsíčním nájmem 4 500 Kč + úhradu energií. Pověřuje starostu se 

sepsáním nájemní smlouvy s tím, že nájemce se zavazuje nepronajmout pronajímaný byt třetím osobám. 

V případě ukončení nájmu restaurace pak bude jeho povinnost pronajatý byt uvolnit. 

 

Výsledek hlasování:  Pro: 7   Proti: 0  Zdrželi se: 0  
 
Usnesení č. 02/2020/07 bylo schváleno.  

  

6/ Projednání výsledku výběrového řízení – bazén 

 

Výzva se všemi přílohami byla 11/2 elektronicky byla rozeslána na 4 možné zhotovitele s termínem podání 

do 26/2. VŘ bylo následně zrušeno z důvodu finančního podhodnocení projektu a byly bezprostředně 

zahájeny práce na úpravě projektu.  

Rozsah zastupitelstvem schválených prací na revitalizaci bazénu: 

 

 Otryskání starých barev jen boků a sanace prasklin a nerovností  

 Tlakové omytí dna wapkou a sanace prasklin 

 Nátěr jednosložkovou barvou na bazény 

 Schody betonové s oboustranným nerez zábradlím 

 Oprava skokanského můstku. 
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Cílem je udržet náklady akce v rozpočtu obce a žádosti o dotační podporu do 900 T Kč bez DPH. Po úpravě 

PD následně starosta vyhlásí nové VŘ – limitem je termín dokončení díla 31/5 2020. 

 

Návrh na usnesení 2/2020/08: zastupitelstvo obce Milovice bere na vědomí informaci starosty o zajištění 

opravy bazénu a s navrženým postupem souhlasí.  

 

Výsledek hlasování:  Pro: 7   Proti: 0  Zdrželi se: 0  
 
Usnesení č. 02/2020/08 bylo schváleno.  

 

7/  Informace o výsledku hospodaření obce v roce 2019  

 
Obec 
 
Srovnání s rozpočtem 2019 a rokem předchozím 
Příjmy  9 632 T Kč což je 142 % k rozpočtu – výrazně kladně ovlivněny přijatými transfery na podporu 

projektů s dotační podporou a kapitálovými příjmy – nucený odprodej akcií České spořitelny. Nedaňové 

příjmy pak eliminovaly výpadek příjmů daňových. 

Výdaje  7 162 T Kč což je 103 % k rozpočtu – běžné výdaje byly v souladu s rozpočtem, vyšší kapitálové pak 

plynou z projektů. 

Výsledkem je vysoce pozitivní saldo rozpočtu obce v roce 2019 ve výši 2 469 T Kč.  

Hospodářský výsledek 2019 
Výnosy   8 835 T Kč což je 134 % k roku 2018 
Náklady  6 582 T Kč což je 105 % k roku 2018 
Hospodářský výsledek  zisk 2 253 T Kč po zdanění což je 808 % k roku předchozímu 
 
Hospodářská činnost 
 
Srovnání s rozpočtem 2019 a rokem předchozím 
 
Výnosy   2 313 T Kč což je 95 % k rozpočtu a 88 % k roku 2018 
Náklady  2 972 T Kč což je 120 % k rozpočtu a 118 % k roku 2018 
Hospodářský výsledek  ztráta - 659 T Kč po zdanění což je 659 % k roku předchozímu 
 
Výsledek - ztráta je v důsledky propadu tržeb na koupališti ( - 170 T Kč), provedenými investicemi a 
opravami ( 600 T Kč) a vyššími službami  na koupališti ( -50 T Kč). 
 
Celkově obec dosáhla v roce 2019 
 
Výnosy    11 149T Kč což je 121 % k roku 2018 
Náklady      9 555 T Kč což je 108 % k roku 2018 
Hospodářský výsledek  zisk 1 594 T Kč po zdanění což je 421 % k roku předchozímu 
 
Hospodaření obce v roce 2019 tak přispělo k dalšímu posílení a stabilizaci její ekonomické pozice. 
 
Návrh na usnesení 02/2020/09: zastupitelstvo obce Milovice po projednání bere na vědomí informaci 
starosty obce o výsledku hospodaření obce k 31/12 2019. Dosažený hospodářský výsledek  - 1 594 tis. Kč 
přispívá k dalšímu posílení a stabilizaci ekonomické pozice obce. 
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Výsledek hlasování:  Pro: 7   Proti: 0  Zdrželi se: 0  
 
Usnesení č. 02/2020/09 bylo schváleno.  
 

8/ Informace  k projektům s dotační podporou 

 

Z roku 2018 

 Územní plán: další postup pozastaven v důsledku stanoviska SPÚ k projektové dokumentaci na DN, bylo 

opětovně jednáno se SPÚ ČR ohledně možného převodu HOZ na obec - předběžně by se nejspíše 

jednalo o směnu pozemků (1 200 m2). Vstupní jednání bude 17/3. 

 

Z roku 2019 

Rekonstrukce bytů v čp 61 

 Po připojení plynu finalizují dokončovací práce – pokládka lina, instalace kuchyňských linek 

 na dokončení akce zbývá dle SoD 92 422 Kč. Dokončení bytů počátkem dubna, následně oprava omítky 

stropu v chodbě, venkovní fasády na přístavbě a omítky sklepa 

 Zveřejnění záměru pronájmu bytu do 15/3 a projednání na dalším ZO 

Čerpání dotace na chodník podél silnice II/3263 (chodník k Ostrovu) 

Stavební povolení vydáno dne 26/2 2020. Před zahájením prací je nutno předložit souhlas odboru dopravy 

s úpravou dopravního značení – projekt byl zadán 

Projekty pro rok 2020  

Proběhly skutečně intenzivní práce na přípravě projektové dokumentace, podkladů a žádostí tak, aby tyto 

byly do požadovaných termínů zpracovány a řádně předloženy. 

 

Dotační podpora z KHK 

 Podpora obchodu 

Žádost na KÚ KHK podána, předpoklad vyřízení duben 2020. 

 

 Přestavba 2.NP čp 46 : 

Žádost podána na KÚ KHK 29/1 s rozpočtem 2,950 mil s DPH 

běží projekční práce, aby bylo možno získat stavební povolení 

Realizace do 30/11 2021, a to ve 2 etapách  - 1.etapa pokoje v prostoru bývalé zasedačky, 2.etapa byt 

v 1.NP restaurace, a to až po vyhodnocení sezony v Clubu v letech 2021 a 2021. 

 

Dotační podpora z MMR ČR 

 Revitalizace infrastruktury areálu Autokempu  

Žádost podána na MMR ČR 4/2 s rozpočtem 1,221 mil bez DPH. Zahrnuje bazén, dětská hřiště v kempu a na 

koupališti, dále i marketing. 

Vyhlášeno bylo VŘ na obnovu nátěru bazénu, zrušeno z důvodu toho, že rozpočet předloženého projektu 

byl finančně podhodnocen – proto úprava projektu na lokální opravy a vyhlášení nového VŘ. Viz bod 6. 

Realizace do 31/12 2020 

 

 Veřejné multifunkčního venkovní hřiště se zázemím 
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Víceúčelové hřiště s osvětlením + obnova vybavení sociálek šatny, 2,402 mil Kč s DPH, žádost podána 14/2, 

termín realizace do  31/10 2021 

 

 2.etapa přestavby kulturního domu 

Je potvrzena informace o vytažení projektu z 2019 ze zásobníku na MMR ČR - 0, 968 mil Kč s DPH, přiznaná 

dotace je 536 T Kč  

Potvrdit zájem o realizaci projektu je třeba do 30/4, a to zasláním příslušných a požadovaných dokladů, 

termín realizace do 31/12 2020. 

 

Návrh na usnesení 02/2020/10: zastupitelstvo obce Milovice u Hořic schvaluje realizaci projektu obce  s 

dotační podporou MMR ČR na projekt – 117D8210E 2925 „Přestavba kulturního domu v Milovicích u Hořic 

2.etapa –“ a jeho kofinancování obcí. Ukládá starostovi zajistit vyhlášení VŘ na zhotovitele a zpracování 

potřebných a požadovaných dokladů a jejich podání na MMR ČR v termínu do 30/4 2020. 

Výsledek hlasování:  Pro: 7   Proti: 0  Zdrželi se: 0  
 
Usnesení č. 02/2020/10 bylo schváleno.  

 

IROP přes 7. výzvu MAS  

Chodník směrem na Bříšťany 

PD je zajištěna, na SÚ Hořice se podává sdělení o stavbě, žádost je zpracovávána ve spolupráci s CEP, 

rozpočet 2,1 mil Kč, termín podání žádosti do 31/3. Realizace do 31/12 2023 

Návrh na usnesení 2/2020/11: zastupitelstvo obce Milovice bere na vědomí informaci starosty o postupu 
zajištění zastupitelstvem schválených projektů obce s možnou dotační podporou v roce 2020. 
 
Výsledek hlasování:  Pro: 7   Proti: 0  Zdrželi se: 0  
 
Usnesení č. 02/2020/11 bylo schváleno.  
 
 
9/  Přijaté žádosti a návrhy 
 
Oprava místních komunikací 
Špatný stav na mnoha místech – zajištěna možnost opravy tryskovou metodou (emulze se štěrkem a 
následné uválcování) – cena za 120 m2 realizace v dubnu 40 T Kč+ 15% DPH 
 
Návrh na usnesení 02/2020/12: zastupitelstvo obce Milovice po projednání schvaluje starostou navržené 
zajištění oprav místních komunikací a ukládá zajistit jejich dubnovou realizaci.  
 
Výsledek hlasování:  Pro: 7   Proti: 0  Zdrželi se: 0  
 
Usnesení č. 02/2020/12 bylo schváleno.  
 
Podpora časopisu Pod Zvičinou 
Předložena žádost o každoroční podporu na vydávání tohoto místního vlastivědného časopisu.  
 
Návrh na usnesení 02/2020/13: zastupitelstvo obce Milovice po projednání schvaluje příspěvek na podporu 
časopisu Pod Zvičinou v roce 2020 ve výši 1 000 Kč. Pověřuje starostu k uzavření příslušné smlouvy. 
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Výsledek hlasování:  Pro: 7   Proti: 0  Zdrželi se: 0  
 
Usnesení č. 02/2020/13 bylo schváleno.  
 
Dopis starostům KHK – sociální služby 
Apel Ing. Dernera na obce k navýšení spoluúčasti obcí na zajištění sociálních služeb s cílem zachovat jejich 
standard. Podle propočtu KHK by obce měly dát cca 3% ze svých daňových do této oblasti, tedy v našem 
případě 160 T Kč. Jinak jsou veliké disproporce mezi obcemi, a to dle sociální situace.  
Obec v sociální oblasti podporuje řadu aktivit ( hospic Anežky České, domov sociálních služeb Obora, hnutí 
Duha, vlastní program 55+) a proto zastupitelé odkládají své rozhodnutí na příští zasedání. 
 
Návrh na usnesení 02/2020/14: zastupitelstvo obce Milovice bere na vědomí doporučení radního KHK Ing. 
Dernera na využití min. 3% ního podílu z daňových příjmů do oblasti sociálních služeb. Ukládá starostovi 
provést analýzu stavu a následně informovat zastupitelstvo. 
 
Výsledek hlasování:  Pro: 7   Proti: 0  Zdrželi se: 0  
 
Usnesení č. 02/2020/14 bylo schváleno.  
 
Žádost o přispění do veřejné sbírky na pomoc obci Bublava 
 
Vyhlášena Karlovarským krajem a podporovaná SMO ČR 
Do dluhů se obec dostala díky megalomanskému projektu akvaparku (1999-2002) - celkem 31 mil Kč 
s fatálním dopadem na chod obce  
 
Návrh na usnesení 02/2020/15: zastupitelstvo obce Milovice po projednání schvaluje příspěvek obci 
Bublava ve výši 10 tis Kč. 
 
Výsledek hlasování:  Pro: 0   Proti: 7  Zdrželi se: 0  
 
Usnesení č. 02/2020/15 nebylo schváleno.  
 
Žádost o podporu Hospice Anežky České 
 
Oblastní charita Červený Kostelec  předložila žádost o příspěvek. 
 
Návrh na usnesení 02/2020/16: zastupitelstvo obce Milovice po projednání schvaluje příspěvek na podporu 
Oblastní charity Červený Kostelec v roce 2020 ve výši 3 000 Kč. Pověřuje starostu k uzavření příslušné 
darovací smlouvy. 
 
Výsledek hlasování:  Pro: 7   Proti: 0  Zdrželi se: 0  
 
Usnesení č. 02/2020/16 bylo schváleno.  
 
10/ Různé 
 
Postup inventarizace 
Starosta požádal předsedy  inventarizačních komice o předložení zprávy za DIK s návrhy  
 
Výběrové šetření životních podmínek v ČR 
Proběhne ve vybraných domácnostech obce od 1/2 do 24/5, vyškolení tazatelé ČSÚ se budou prokazovat 
průkazem, anonymita získaných dat 
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Oprava silnice I/35 
Informace o opravě silnice I/35 od hranice okresu ke Klenici v délce 1 323 m 
 
Vloupání do restaurace Club a kiosku 
Je stále v řešení policie, následně bude nahlášeno na pojišťovnu (cca 16 000 Kč) 
 
Vyhlášení KHK o nejlepší obecní zpravodaj 
Návrh nominovat, a tak ocenit práci Ing Včeliše 
 
Návrh na usnesení 02/2020/17: zastupitelstvo obce Milovice po projednání schvaluje podání přihlášky do 
krajské soutěže o nejlepší obecní zpravodaj. 
 
Výsledek hlasování:  Pro: 7   Proti: 0  Zdrželi se: 0  
 
Usnesení č. 02/2020/17 bylo schváleno.  
 
Jirková – informuje o dokončení digitalizace pásek VHS na DVD. K zapůjčení v místní knihovně. 
 
Kulturní akce  

 28/2 - Cestopisná přednáška – Slovinsko -od 17,30 hod 

 29/2 – Maškarní rej pro děti 

 20/3 - Oslava MDŽ – módní přehlídkou v prvorepublikovém stylu 

 28/3 – Ples SDH 

 Občasník zajištění nového čísla (duben, květen) 
 
V této souvislosti vyplynula potřeba revize, případně oprava veřejného rozhlasu 

 
Návrhy ročních odměn členům výborů 
Předsedové jednotlivých výborů zpracují návrh a předloží na OÚ do 5/3. V této souvislosti bylo ZO 
odsouhlaseno hradit odměnu i členkám kulturního výboru (KV) za organizační přípravu a zajištění  KV 
pořádaných akcí. 
 
Příští zasedání zastupitelstva ve středu 25/3 2020 
 
Ukončeno 26/2 2020 v 21:19 hod. 
 
 
Zápis zapsal Ing. Vojtěch Ledl  ………………………………….  
 
Ověřovatelé zápisu:  
 
        ........................................       ........................................ 

Ing.Jiří Včeliš                     Jan Rygl 
 
……………………………………………………. 

   Ing. Alois Jirsák CSc., starosta obce 
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Usnesení ze zasedání_Zastupitelstva obce Milovice u Hořic_ze dne 

26.února 2020 

 
Usnesení 02/2020/01: zastupitelstvo obce Milovice ukládá FV provést kontrolu předložené účetní uzávěrky 
ZŠ Milovice k 31/12 2019 v termínu do 31/3 2020. 
 
Usnesení 02/2020/02: zastupitelstvo obce Milovice souhlasí s navrženou změnou v Organizační směrnici 
školy „ Dlouhodobý majetek a hospodaření s ním “. 
 
Usnesení 02/2020/03: zastupitelstvo obce Milovice po projednání schvaluje uzavření smluv s plavčíky za 

těchto podmínek: 

 obec uhradí náklad kursu a zaváže se k využití služeb plavčíků na celou sezonu s garancí plného  

využití zákonného limitu pracovní doby 300 h po 110 Kč/hod, a to nabídkou jiné činnosti  nebude-li 

koupaliště v provozu 

 plavčíci se zaváží ke službě na obecním koupališti na rok 2020 + 2 následné sezóny.  

 při nedodržení závazku z předcházejícího bodu bude po plavčíku požadována náhrada 

vynaložených nákladů a penále. 

Usnesení 02/2020/05: zastupitelstvo obce Milovice po projednání schvaluje starostou navržené zajištění 
provozu kempu, rozsah oprav, ceník služeb a rozpočet hospodářské činnosti pro rok 2020 takto: výnosy 
2 443 tis Kč; náklady 2 806 tis Kč; hosp. výsledek / ztrátu - 363 tis Kč . Ukládá starostovi svolat pracovní 
jednání zastupitelstva k vypracování strategie dalšího provozování kempu. Zastupitelé si připraví pro 
jednání vlastní návrhy. 
 
Usnesení 2/2020/06: zastupitelstvo obce Milovice bere na vědomí informaci starosty a souhlasí 

s uvolněním financí obce do výše max 400 T Kč na provedení revitalizace restaurace Club jak navrženo. 

Vykrýt změnou rozpočtu 2020.  

 
Usnesení 2/2020/07: zastupitelstvo obce Milovice souhlasí s pronájmem bytu nájemci restaurace Club 

s tím, že bude pronajat celoročně s měsíčním nájmem 4 500 Kč + úhradu energií. Pověřuje starostu se 

sepsáním nájemní smlouvy s tím, že nájemce se zavazuje nepronajmout pronajímaný byt třetím osobám. 

V případě ukončení nájmu restaurace pak bude jeho povinnost pronajatý byt uvolnit. 

 

Usnesení 2/2020/08: zastupitelstvo obce Milovice bere na vědomí informaci starosty o zajištění opravy 

bazénu a s navrženým postupem souhlasí.  

 

Usnesení 02/2020/09: zastupitelstvo obce Milovice po projednání bere na vědomí informaci starosty obce 
o výsledku hospodaření obce k 31/12 2019. Dosažený hospodářský výsledek  - 1 594 tis. Kč přispívá 
k dalšímu posílení a stabilizaci ekonomické pozice obce. 
    
Usnesení 02/2020/10: zastupitelstvo obce Milovice u Hořic schvaluje realizaci projektu obce  s dotační 

podporou MMR ČR na projekt – 117D8210E 2925 „Přestavba kulturního domu v Milovicích u Hořic 2.etapa 

–“ a jeho kofinancování obcí. Ukládá starostovi zajistit vyhlášení VŘ na zhotovitele a zpracování potřebných 

a požadovaných dokladů a jejich podání na MMR ČR v termínu do 30/4 2020. 

Usnesení 2/2020/11: zastupitelstvo obce Milovice bere na vědomí informaci starosty o postupu zajištění 
zastupitelstvem schválených projektů obce s možnou dotační podporou v roce 2020. 
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Usnesení 02/2020/12: zastupitelstvo obce Milovice po projednání schvaluje starostou navržené zajištění 
oprav místních komunikací a ukládá zajistit jejich dubnovou realizaci.  
 
Usnesení 02/2020/13: zastupitelstvo obce Milovice po projednání schvaluje příspěvek na podporu časopisu 
Pod Zvičinou v roce 2020 ve výši 1 000 Kč. Pověřuje starostu k uzavření příslušné smlouvy. 
 
Usnesení 02/2020/14: zastupitelstvo obce Milovice bere na vědomí doporučení radního KHK Ing. Dernera 
na využití min. 3% ního podílu z daňových příjmů do oblasti sociálních služeb. Ukládá starostovi provést 
analýzu stavu a následně informovat zastupitelstvo. 
 
Usnesení 02/2020/15: zastupitelstvo obce Milovice po projednání schvaluje příspěvek obci Bublava ve výši 
10 tis Kč. 
 
Usnesení 02/2020/16: zastupitelstvo obce Milovice po projednání schvaluje příspěvek na podporu Oblastní 
charity Červený Kostelec v roce 2020 ve výši 3 000 Kč. Pověřuje starostu k uzavření příslušné darovací 
smlouvy. 
 
Usnesení 02/2020/17: zastupitelstvo obce Milovice po projednání schvaluje podání přihlášky do krajské 
soutěže o nejlepší obecní zpravodaj. 
 
 


